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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR BRAJDA-DOLAC 

VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
KLASA:  024-05/25-01/1 
URBROJ:  2170-1-03-04-25-2 
Rijeka,  16. siječanj 2025. 

         
 
 
              

ZAPISNIK 
21. SJEDNICE VMO BRAJDA-DOLAC 

 
 
 
21. sjednica VMO Brajda-Dolac održana je 16. siječnja 2025. (četvrtak) s početkom u 17:00 sati, u 
prostorijama MO Brajda-Dolac, Pomerio 26. 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Laura Anamaria Orlić, predsjednica VMO 

 Rudolf Ljubičić, zamjenik predsjednice VMO 

 Ivica Škrtić, član VMO 

 Gordana Šopić, članica VMO 

 Miomira Milovanović Berić, referent za mjesnu samoupravu, tajnica MO 
 

 
Ostali nazočni: 

   
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Ivan Jurković, član VMO 
 
 

 

Usvajanje Zapisnika sa 20. sjednice Vijeća Mjesnog odbora Brajda-Dolac:  

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Predsjednica VMO Brajda-Dolac, Laura Anamaria Orlić  pozdravila je prisutne i predložila slijedeći 
 
 

 
DNEVNI RED 

 
1.  Komunalna pitanja 
2.  Usvajanje Izvješća o radu Vijeća mjesnog odbora Brajda-Dolac za 2024. godinu 
3.  Razno  

 
 
 

Dnevni red je jednoglasno usvojen. 
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AD 1 

Vijeće je raspravljalo o problemu ulaska automobila na pješačku zonu na spoju Krešimirove 
ulice i Ulice Beli kamik. Kako su prije početka radova na navedenoj lokaciji bili postavljeni 
prometni stupići vijeće se jednoglasno slaže da se zatraži vraćanje stupića. 
Zaključak: 
Uputiti će se dopis s molbom da se uklonjeni stupići vrate. 

Raspravljalo se o problematici brze vožnje u Ulici Ivana Filipovića. Kako se u neposrednoj 
blizini nalaze dva fakulteta i srednja škola Vijeće je stava da se hitno moraju poduzeti 
odgovarajuće mjere. 
Zaključak: 
Zatražiti će se terenski sastanak s nadležnim službama. 

 
AD 2 
Predsjednica Vijeća mjesnog odbora Brajda-Dolac Laura Anamaria Orlić, izložila je Vijeću 
Izvješće o radu Vijeća mjesnog odbora Brajda-Dolac za 2024. godinu. 
U Izvješću je detaljno opisan rad Vijeća, pokrenute inicijative, aktivnosti na područjima 
uređenja područja mjesnog odbora i poboljšanja kvalitete stanovanja, zdravstva i socijalne 
skrbi, sporta te brige o djeci u protekloj godini. Izvješće sadrži i specifikacije troškova po 
pojedinim programima kao i ukupne prihode i rashode za proteklu godinu. 
Zaključak: 
Izvješće o radu Vijeća mjesnog odbora Brajda-Dolac za 2024. godinu jednoglasno je 
usvojeno.  
 
 
AD 3  

Vijeće je raspravljalo o lošoj rasvjeti u parku Eugena Čulinovića. Nije jasno da li su rasvjetna 
tijela u kvaru ili su isključena zbog prestanka s radom BK Boćar koji se nalazi na istoj lokaciji. 
Zaključak: 
Zatražiti će se terenski sastanak. 

 
 
Sjednica je završila u 19:00 sati. 

Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednica VMO Brajda-Dolac 
 

             Miomira Milovanović Berić Laura Anamaria Orlić 
 


